



EASY HOME

**9 Pièces**

**450 m<sup>2</sup>**

**Réf. 06531**

**3 750 000 €**

**Mougins**

Maison à vendre (06250)

**résidences  
immobilier**

# résidences immobilier

Demeure d'exception dans un environnement privatif et sécurisé, à pieds du Country Golf Cannes-Mougins, proche des écoles internationales et en même temps accès facile à toutes commodités. Villa majestueuse d'environ 450 m<sup>2</sup> composée de quatre chambres, d'un appartement pour le personnel. Position dominante avec la vue dégagée. La propriété édifiée au coeur d'un parc d'environ 5000 m<sup>2</sup>, arboré d'oliviers centenaires, de palmiers et différentes plantes méditerranéennes est agrémentée d'une piscine avec pool house est espace barbecue. Forage, système d'arrosage, éclairage. Vue sur le golf. Extension ...

Exceptional residence in a private and secure environment, located in the impasse of the private domain, in the immediate vicinity of Country Golf Cannes-Mougins, close to international schools and at the same time easy access to all amenities. Majestic villa of approximately 450m<sup>2</sup> living space is composed of four bedrooms, an apartment for the staff. Dominant position with unobstructed view. The property built in the heart of a park of approximately 5000 m<sup>2</sup>, planted with century-old olive trees, palm trees and various Mediterranean plants, is decorated with a swimming pool with pool house and ...

**EASY HOME RIVIERA**

118 AVENUE DE TOURNAMY - 06250 MOUGINS

[Contacter l'agence](#)





[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)

